

**ACTA CONSELL DE BARRIS**

Exp. 2023/005922

Data:	12/9/2024
Lloc:	Saló de Plens Ajuntament
Hora:	19.04 h

ASSISTENTS

Nom	Cognoms	Entitat/Departament
Emma	Duran Pujol	Ajuntament/Presidenta/Regidora Participació ciutadana i Cultura
Ferran	Cerdeira Casals	Ajuntament/President suplent - Regidor aigua i energia/Festes
Montse	Muñoz Montoro	Ajuntament/Coordinadora
Lidia	González Yáñez	Ajuntament/Secretària
Pitus	Sans Farré	APP Finca Oasis
Griselda	Sanahuja i Escrivà	AV Casc Antic
José	Gallardo Oña	AV La Central
Antonio	Piris Fernández	AV La Rambla-Eixample
Núria	Artola González	AV Les Planes
Antonio	López Fernández	AV Ribes Blaves

OÏENTS

Nom	Cognoms	Entitat/ Departament
Antonio	Heredia Luque	AV La Central
Angel	Morante	A.P.P. Fincas Oasis
Pilar	Lafuente	Assotea delegació Olesa
Silvia	Freixas	Assoc. Santa Oliva per la Inclusió
Eloisa	López	Assoc. de la Gent Gran

EXCUSA ASSISTÈNCIA

--	--	--

Ordre del Dia

- Aprovació de l'acta anterior
- Valoració de les festes de barris
- Agenda Urbana
- Repàs model i procés per demanar autorització d'activitats a la via pública
- Recordatòria justificació de subvencions per concurrència
- Altres informacions de les entitats i de l'Ajuntament
- Precs i preguntes

Desenvolupament del Consell

A les 19.04 hores, del dia 12 de setembre de 2024, comença el Consell de Barris a



la sala de plens de l'Ajuntament d'Olesa de Montserrat.

La regidora Emma Duran comença l'acte amb el següent punt de l'ordre del dia.

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior

S'aprova l'acta de la sessió anterior per unanimitat.

2. Valoració de les festes de barris

L'Emma fa una introducció i pregunta a les Entitats com han anat les festes de barris.

La Núria, AV. Les Planes, comenta que ha anat molt bé, millor de l'esperat. Ha coincidit amb la festa major d'Esparreguera i van treballar molt a gust. Consideren que la festa és familiar. Tots molt contents.

L'Antonio, AV La Central, comenta que cada any es volen superar. La festa ha estat estupenda.

En Pitús, APP Finca Oasis, comenta que va estar molt bé, tret d'un problema que van tenir. Va ploure el primer dia de la festa i es va trencar tot, i el grup electrogen va deixar de funcionar. Tenien contractats equip, so, llum etc. i han hagut de pagar un sobrecost que no han pogut fer servir. A part d'això, la festa va ser un èxit. Feia molts anys que no veien la plaça tant plena. Dona una explicació de com ha estat la festa cada dia.

Comenta que s'ha de buscar una altra solució per poder substituir el generador petit.

La Montse Muñoz comenta que el problema amb el generador és que és molt antic i la brigada hi està buscant una solució, mentrestant, s'hauria de pensar a llogar-los per fer les activitats. Ara mateix no hi ha cap més alternativa.

El Ferran Cerdeira comenta que per festes es lloga el generador.

La Montse informa que el nostre el posen al parc i que es lloga el de la pl. De Catalunya i pl. de l'Oli, i que si aquest falla, no hi ha cap més alternativa.

El Ferran comenta que per nosaltres és el mateix, hem de llogar.

La Griselda, AV Casc Antic, comenta que hi ha una assegurança. No sap el que entra, però potser pel tema de la pluja retornen els diners. No resol el problema però ajuda.

La Montse informa que el generador gran s'ha trencat i s'està mirant què s'hi pot fer. Des del departament corresponent informen que havia passat el manteniment correctament.



L'Emma diu que es mirarà si es pot reparar i de cara al futur no hagi d'afectar a les festes.

La Montse comenta que una solució seria, puntualment, augmentar la potència.

En Pitus comenta que van endollar el cable i el van portar al local d'Oasis.

El Ferran comenta que farà la consulta.

El Ferran fa una lectura positiva de totes les festes de barris. Els veïnats han estat molt contents i no hi ha hagut cap queixa.

Agraeix l'esforç de tots/es i el de les associacions. Hi va moltíssima gent, prova de l'èxit i la importància per continuar fent festes de barris. Es creen espais amb molta gent de diferents edats; patir l'organització d'una festa no és fàcil.

Dona les gràcies.

3. Agenda Urbana

La Montse explica què és l'agenda urbana i com s'està treballant amb un procés molt participatiu. Es va presentar una subvenció i s'ha constituït una comissió per formar part amb gent de diferents edats. El dia 2/10 es farà la primera sessió on la dinàmica es fa a través d'una empresa. S'ha de fer amb una mirada de sostenibilitat.

Invita tothom a participar, ja que seria molt interessant.

L'agenda ha estat redactada per l'any que ve, però el treball es farà aquest any amb sessions de treballs.

La Griselda pregunta si les sessions sempre seran en dimecres.

La Montse comenta que es podrà acordar el dia en la sessió del dia 2 d'octubre.

La Pilar, d'Assotea, pregunta quin és l'objectiu de l'Agenda Urbana.

La Montse informa que un dels objectius és tenir el document que han de donar amb el desenvolupament i la mirada social.

La Pilar comenta que des de l'entitat Assotea treballen molt aquests aspectes. També comenta que no li arriba aquesta informació.

La Montse comenta que són projectes molt diversos. Pel tema de la informació es tindrà en compte, revisarem el correu.

L'Emma comenta que al final de la sessió prendrem nota de les seves dades.

4. Repàs del model i procés per demanar autorització d'activitats a la via pública

L'Emma informa d'aquest punt i pregunta si han pogut aprofitar el model nou i com



ha estat la seva sol·licitud.

En Pitus comenta que va haver d'enviar un document annex perquè no s'obria el document.

La Montse comenta que el mirem un dia.

L'Eloisa López, Associació de la Gent Gran, informa que el dia 5 d'octubre es farà la festa de la Gent Gran i tenen un equip de so que no se sent gens i quina solució se li pot donar.

La Montse comenta que en Participació Ciutadana hi ha un equip de so però es petit i de poca potència. Per la Mostra d'Entitats es lloga un equip més potent.

L'Emma comenta que s'ho mirarà, ja que l'equip de Participació Ciutadana no serà suficient, ho parlarà amb el departament corresponent.

La Griselda comenta que l'entitat contacta amb el Pol Sánchez d'Esparreguera i l'Albert Rodríguez de La Passió, poden consultar i preguntar pressupostos.

L'Eloisa també comenta que les clavegueres del davant de l'esplai La Caixa estan embussades; diu que el parc no està prou net i que l'aigua, quan plou, entra al local perquè la claveguera no està neta.

El Ferran pren nota per tractar el tema.

El José Gallardo, AV. La Central, comenta que no han tingut cap problema ni dificultat amb els models d'autoritzacions, i la Núria Artola, AV. Les Planes, diu que tampoc han tingut problemes a l'hora de sol·licitar les activitats.

La Montse fa un recordatori sobre la sol·licitud. Diu que no s'ha d'entrar com a instància general, sinó que s'ha de buscar el tràmit d'autoritzacions a la via pública perquè així entra directament al departament corresponent sense passar per l'OAC i guanyen uns dies a l'hora de tramitar la sol·licitud.

La Núria comenta que no va poder assistir a la reunió que es va fer i la Montse proposa fer-la de nou.

Sobre el tema de les claus del material per les activitats, es recorda que s'han de retornar. Les claus de les gàbies s'han de recollir de dilluns a divendres en horari de la Casa de cultura perquè el dissabte està tancada. És molt important retornar-les al més aviat possible quan s'acaba l'activitat perquè s'ha de deixar a una altra entitat.

5. Recordatori justificació de subvencions per concurrència

L'Emma Duran fa referència a les subvencions de barris.

El Ferran recorda que ja es pot entrar, per la seu electrònica, la documentació per a la justificació de les subvencions per concurrència.



La Montse Muñoz proposa que primer és millor enviar la documentació per correu electrònic perquè el departament corresponent la pugui revisar abans d'entrar-la i així ens podem estalviar fer requeriments en el cas de que falti alguna documentació.

La Núria comenta que elles encara no la poden entrar perquè els falta fer una festa.

La Montse comenta que quan abans es presenti la justificació, abans es podran fer els tràmits pel cobrament.

6. Altres informacions de les entitats i de l'Ajuntament

L'Emma presenta l'associació TEA, Assotea.

La Pilar, d'Assotea, explica que el 28 de setembre faran una activitat juntament amb els Diablots d'Olesa, és un correfoc i es diu Olesa Tremola. Aquest any fan correfoc inclusiu amb l'objectiu que tothom pugui participar, tingui les condicions que tinguin. Faran que el nivell de so i de les llums no molesti als participants. Aquest correfoc està dividit en quatre trams, cadascun dels quals amb una intensitat de llum i soroll diferent. La gent es podrà col·locar en funció de la seva sensibilitat. Anirà senyalitzat i amb cartells col·locats als fanals.

És la primera vegada que es fa. Esperen que la gent ho entengui i l'accepti.

La Pilar ve al Consell per poder demanar que es pugui donar difusió. Es farà tant en infantil com en adults.

L'organització i el recorregut han estat elaborats pels Diablots i està tot molt ben pensat.

El Toni Pirris, AV La Rambla, comenta que la Sílvia dels Diablots els va passar el recorregut però no tenen els colors de cada tram.

La Griselda comenta que estaria bé saber sobre l'activitat per poder ajudar a fer-ne difusió.

La Montse Muñoz comenta que poden enviar la informació a Participació Ciutadana i des del departament fer difusió enviant un correu a les entitats.

La Pilar comenta que la setmana vinent ho tindran tot fet i començaran a fer la difusió.

La Montse Muñoz informa que fa molt temps que els Diablots treballen temes inclusius.

La Pilar comenta que ells ja tenien la idea i que des de l'Assotea els van ajudar.

La Sílvia, Associació Santa Oliva per la inclusió, comenta que estan començant a



treballar després del canvi de junta que van fer.

L'Emma trasllada una consulta que li van fer sobre en quin banc han obert compte les entitats i les entitats informen amb quin banc treballen cadascuna.

El Ferran informa que es convocarà el sorteig de les carrosses de Reis i anima les entitats i el veïnat a participar. Anirà informant-ne.

L'Eloisa comenta que volen una tarima com la de la Mostra d'Entitats.

7. Precs i preguntes

La Griselda recorda que el dia 22 de setembre fan dinar del barri a la pl. de les Fonts i convida tothom a venir. Es farà un vermut i una paella popular.

Comenta que dilluns es van reunir amb la policia i un dels temes que va sortir va ser que a l'estiu van intentar entrar a cases i comerços. No van entrar per la vigilància veïnal que trucaven a la policia. A les nits es va incrementar la presència policial al barri i això s'agraeix.

L'Antonio Heredia, AV La Central, comenta que al barri de la Central ha passat, assenyalaven les portes amb una silicona fina, ells estaven pendents de treure les marques.

La Griselda fa una consulta sobre un veí que alimenta els coloms, i això fa que estigui tot el barri ple de coloms. Desconeixen si hi ha un pinso esterilitzat i demana a l'Ajuntament si se li pot donar a aquest senyor. Es traslladarà la consulta al departament de Salut Pública.

L'Antonio Heredia comenta que tenen el mateix problema amb els coloms però al barri ningú els dona menjar.

La Griselda informa que va parlar amb la policia i la policia li va confirmar que si una casa ocupada està preparada per viure-hi, amb mobles, aigua, llum, els poden treure la mateixa tarda perquè és un habitatge habitable.

La Núria comenta que tenen veïns que han instal·lat unes càmeres que no estan en funcionament però els veïns del costat els ha denunciat. Pregunta si hi ha normativa quant a les càmeres.

L'Emma farà la consulta a la policia.

La Núria vol saber com estan les obres dels pressupostos participatius de la zona d'aparcament de la piscina i també sobre les cantoneres adaptades amb mobilitat reduïda.

La Montse comenta que s'estaven licitant abans de marxar de vacances. L'arquitecte que porta l'expedient va trucar a l'Olga (la persona que va fer la



proposta) per parlar amb ella. Estan redactant el projecte i també està treballant al pavelló Sant Bernat.

El Toni Piris comenta com està el tema de la font del Parc de l'Estatut.

L'Emma explica que hi ha hagut una reparació i l'empresa no ha respost. Hi ha un problema amb aquesta empresa perquè respongui. Ha passat l'estiu i no s'ha reparat. Ja s'ha fet la consulta al departament corresponent.

La Núria comenta que al voltant del parc i cases hi ha cuques alemanyes. Passarà la línia verda però pregunta si n'hi ha hagut en algun altre veïnat.

L'Emma informa que quan hi ha un focus s'avisa i s'actua allà.

La Montse recorda que el dia 1 d'octubre és el darrer dia per pujar les activitats per a l'agenda cultural.

En Pitus informa que la policia va fer una prova pilot a la urbanització Oasis el 31 d'agost a la nit i hi va haver una patrulla.

Sense més temes a tractar, s'aixeca la sessió a les 20.14 hores del dia 12 de setembre de 2024.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT